
Referat fra generalforsamlingen i Historisk forening for Skærbæk og Omegn 

torsdag den 7. marts 2024 i Æ Museum 

Formanden Jørn Otto Dahlmann bød velkommen til en velbesøgt generalforsamling, hvor der var ca. 35 

personer fremmødt. 

1. Valg af dirigent. Gunnar Vind blev foreslået og modtog valget som dirigent. Han konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovligt indvarslet og gav derefter ordet til formanden. 

 

2. Formandens beretning ved Jørn Otto Dahlmann 

Jørn Otto aflagde en god og fyldig beretning, hvor han berettede om årets gang i Æ Museum. 

I beretningen udtrykte han bl.a. ønske om lidt flere åbningstider i museet, så hvis der er nogle 

frivillige, der kunne tænke sig at passe museet nogle timer, er de meget velkomne til at kontakte 

bestyrelsen. 

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Beretning fra Lokalhistorisk arkiv. Tommy B. Nielsen aflagde beretningen, hvor han fortalte om 

arbejdet i arkivet med bl.a. at registrere de forskellige effekter der blev indleveret. Han udtrykte 

også ønske om, at hvis der var nogle flere frivillige, der havde lyst til at være med, skulle de bare 

melde sig. I arkivet er det Jørn Johnsen, Bent Ebbesen og Jimmy Iversen, der varetager registrering 

mm. 

Beretning blev godkendt. 

 

4. Regnskab ved kasserer Jonna Schmidt. 

Jonna aflagde regnskabet, som udviste et overskud på kr. 22.450,81 

Regnskab blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

6. Valg til bestyrelse 

På valg var 

Jørn Otto Dahlmann 

Aage Bruhn 

Jonna Schmidt 

Tommy B. Nielsen 

Der var genvalg til alle 

 

7. Valg af suppleanter 

På valg var Peter Steffensen og Jørn Johnsen 

Genvalg til begge 

 

 



8. Valg af revisor 

På valg var Mathias Achner. Genvalg til Mathias 

 

9. Fastsættelse af kontingent. 

Bestyrelsen foreslår uændret kontingent 

Forslaget blev vedtaget. 

 

10. Evt. 

Hans Martin Petersen bemærkede, at når man havde så stor en formue, om man så ikke kunne lave 

et større event/arrangement. Jørn Otto sagde, at det måske kunne blive sværere i fremtiden at få 

sponsorater, så derfor var det godt med en god formue i foreningen.  

Tage Jefsen foreslog, at foreningen skulle invitere skoleklasser i området til at komme og se 

udstillingerne i Æ Museum. 

 

I løbet af aftenen blev også vist en film om Rømødæmningsbyggeriet  

 

Dirigent Gunnar Vind takkede forsamlingen for god ro og orden. 

Jørn Otto takkede Gunnar Vind for at tage hvervet som dirigent og hans altid gode humør i afvikling 

af dette. 

 

Derefter var der tid til kaffe og kage og snakken gik livligt. 

 

For ref. 

John 


